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آیین بزرگداشــت آغاز به کار مجدد مجلات همشهری در روز 
میلاد باســعادت امام رضا)ع( در ســالن اجتماعات مؤسسه 
همشهری با حضور محمد مشاری، محمدرضا زائری، محسن 

مهدیان، دانیال معمار و محمد قوچانی برگزار شد.

همزمان با میلاد امام رضاع آیین  انتشار 
دوباره مجلات برگزار شد

گزارش همشهری از مراسم میلاد امام رضا)ع( در کتابخانه و موزه ملی ملک
موزه آقای ملک برای پژوهشگران

کتابخانه و موزه ملی ملک واقع در 

گزارش
میدان مشــق تهــران که در 
سال1316 از طرف حاج حسین 
ملک وقف آستان امام هشــتم شده، بیش از 
19هزار عنوان نسخه نفیس خطی در اختیار دارد 
و یکی از 6مجموعه بزرگ نسخه های خطی در 
ایران به شمار می رود. همچنین این کتابخانه با 
بیش از صدهزار جلد کتــاب چاپی به زبان های 
گوناگون، نشریاتی از دوره قاجار تا کنون، هزاران 
برگ سند و بیش از صدها عنوان منبع دیداری و 
شــنیداری یکی از مراکز مراجعــه محققان و 
پژوهشگران است. روز سه شنبه، مطابق وصیت 
واقف این کتابخانه، مراســم جشــن میلاد 
امام رضا)ع( با حضور علاقه مندان و چهره های 
فرهنگی برگزار و تالار موزه ای »ماه هشتم« نیز با 
نمایش گزیده آثار مرتبط با امام هشتم شیعیان در 

گنجینه این کتابخانه افتتاح شد.

تالاری برای نمایش آثار رضوی
در ابتدای این مراســم محمدرضا رضوان طلب، 
مدیرعامل موزه ملی ملک، اشاره کرد که امسال 
برگزاری جشــن میلاد امــام رضا)ع( بــا تولد 
حاج حسین ملک مصادف شــده و این همزمانی 
را باید به فال نیک گرفت؛ چون حاج حسین ملک 
وصیت کرده  بود که هر ســال تولد امام رضا)ع( 

باشکوه هرچه تمام در این مکان برگزار شود.
رضوان طلب صحبت های خود را چنین ادامه داد: 
حاج حســین ملک یک الگو و پدیده ای تاریخی 
است. برخی افراد تلاش می کنند نام شان جاودان 

شود، اما حاج حسین هم نامش و هم اموالش به 
برکت اتصال به امام هشتم جاودان شد.

وی درباره تالار »ماه هشتم« گفت: در این تالار، 
آثار تاریخی و فرهنگی مربوط بــه امام رضا)ع( 
گردآوری می شود تا بازدیدکنندگان ضمن توجه 
به این آثار، طواف معنوی هم داشــته باشند. این 
تالار گزیــده ای از آثار تاریخی ایــن گنجینه را 
دربرمی گیرد، ازجمله ســکه ولایت عهدی امام 
رضا)ع(، تمبرها و سکه های یادبود در پاسداشت 
جایگاه ایشــان، نســخه های خطــی مرتبط با 
حضرت ثامن الحجــج)ع( همچــون »زیارت«، 
»الدعاء«، »عیون اخبار الرضا)ع(« و تابلوی نقاشی 

قهوه خانه ای »حدیث سلسله الذهب«.

اسنادی از سفر امام رضا)ع(
بخشــی از تــالار »ماه هشــتم« به ســفر امام 
رضا)ع( از مدینه بــه مرو اختصــاص دارد که 
بازدیدکنندگان می توانند اطلاعاتی را از مسیر 
سفر ایشــان و نیز قدمگاه هایشان در شهرهای 
گوناگون ایران به دست آورند. اســناد، تصاویر 
و اطلاعاتی دربــاره ارادت حاج حســین ملک 
به بارگاه حضــرت ثامن الحجج علیه الســلام و 
مســتندهایی با موضوع زیــارت و هجرت امام 
رضــا)ع( به همــراه نمایــش اســناد و طومار 
موقوفه های آســتان قــدس رضــوی در کنار 
تابلوهای خوش نویســی از دیگر بخش های این 

تالار نوبنیاد به شمار می آید.

فرشاد شیرازیگزارش
خبرنگار

 تبدیل موزه هنرهای معاصر تهران 
به مقصد گردشگران

گنجینه آثار موزه هنرهای معاصر تهران دربرگیرنده تعدادی 
از شاهکارهای تاریخ هنر است که هرگاه روی دیوارهای موزه 
می روند با تحیر و شگفتی رسانه های خارجی مواجه می شوند. 
آثاری از پیکاسو، گوگن، مونه، رنه مگریت، مارک راتکو، خوان 
میرو، وارهول و... در گنجینه وجود دارد که جدا از ارزش مالی 
فوق العاده، وجود این آثار در موزه، باعث اعتبار و شهرت جهانی 
این مرکز هنری شده است. این اعتبار و شهرت جهانی امکانی 
اســت که می تواند برای درآمدزایی مورد استفاده قرار بگیرد. 
بر همین اساس، رئیس انجمن دفاتر خدمات مسافرت هوایی 
و جهانگردی ایران طی بازدید از موزه هنرهای معاصر تهران، 
پیشنهاد داد که با کمک موزه هنرهای معاصر تهران، با آگاهی از 
تقویم جشنواره های هنری، تورهای سفر در تهران طراحی شود. 
حرمت الله رفیعی، رئیس انجمن دفاتر خدمات مسافرت هوایی 
و جهانگردی ایران، از 2 نمایشــگاه »ردپا« و »هایپررئالیسم« 
دیدن کرد و در نشستی با عبادرضا اسلامی کولایی، رئیس موزه 
هنرهای معاصر تهران، درباره همکاری های مشترک، گفت وگو 
کردند. رفیعی در این دیدار با اشاره به گنجینه موزه هنرهای 
معاصر تهران و آوازه جهانی آن، این نهاد هنری را یک فرصت 
بزرگ گردشگری هنری خواند و گفت: می توان با برنامه ریزی 
دقیق از این فرصت کم نظیر برای جذب گردشــگران استفاده 
کرد. خلق رویدادهای متنوع یکی از استراتژی های روز دنیا در 
جذب گردشگر است و در این زمینه بهره مندی از، جشنواره ها و 

نمایشگاه های هنری یکی از کارآمدترین شیوه هاست. 
در دنیا دفاتر گردشگری با آگاهی از تقویم جشنواره های هنری، 
تورهای ســفر طراحی می کنند و این مهم بــا محوریت موزه 
هنرهای معاصر تهران می تواند در تهران انجام شود. عبادرضا 
اسلامی نیز با اعلام آمادگی کامل برای همکاری با انجمن دفاتر 
خدمات مسافرت هوایی و جهانگردی ایران گفت: گاه نمایش 
آثار هنرمندان دیگر کشورها بخشی از دیپلماسی فرهنگی است 
و می تواند زمینه ساز جذب گردشگران فرهنگی- هنری شود. 
نمونه بسیار شاخص گردشگری هنری موفق، بینال هنری ونیز 
اســت که گفته می شــود این بینال در دوره گذشته درآمدی 
بیش از ۳.۳میلیارد یورو داشت. بدیهی است باید با یک نقشه 
راه مهندسی شده برای ایران  از این گردش مالی خیره کننده 

سهمی ایجاد کرد.

 کارگردان»علف زار« 
»اردوبهشت« را می سازد

کاظم دانشی،کارگردان ســینما که سال گذشته نخستین 
فیلم خود با نام »علف زار«  را روی پرده ســینماها داشت، از 
ساخت پروژه ســینمایی تازه خود در فضایی جنایی با نام 

»اردوبهشت« خبر داد.
این کارگردان سینما به مهر گفت:»این فیلم سینمایی نیز 
فضایی نزدیک به فیلم گذشــته ام با نام »علف زار« دارد که 
داستان آن در فضای دادگاه روایت می شود و یک اثر جنایی 
به شــمار می رود.این پروژه مربوط به یکی از پرحاشیه ترین 
پرونده های دادگاهی است که در دهه ۸۰ رخ می دهد. بعد از 
دریافت پروانه ساخت این فیلم را جلوی دوربین می بریم تا 

در جشنواره فیلم فجر سال جاری به نمایش گذاشته شود.«
دانشی ادامه داد:»نکته مهم این است که اتفاقی که در این 
پرونده رخ داده همانند علف زار برداشتی آزاد از چند پرونده 
مشابه جنایی است.اردوبهشت یک فیلم پربازیگر خواهد بود 
که از بازیگران مطرح سینمای ایران نیز در آن استفاده خواهد 
شــد. در حال حاضر منتظر دریافت پروانه ساخت هستیم 
 تا پیش تولید فیلم را آغــاز کرده و آن را تابســتان جلوی

دوربین ببریم.«

»کت چرمی« به سینما می آید

فیلم »کت چرمی« از هفته آینده با بازی جواد عزتی   پس از 
یک سال  اکران خواهد شد.

به گزارش همشهری، در آستانه اکران عمومی فیلم سینمایی 
کت چرمی در سینماهای سراسر کشــور از پوستر رسمی 
فیلم رونمایی بــه عمل آمد. طراحی پوســتر کت چرمی را 
محمد شکیبا و همچنین طراحی لوگو را محمد روح الامین 
برعهده داشته اند.کت چرمی یک درام معمایی به کارگردانی 
حسین میرزامحمدی و تهیه کنندگی کامران حجازی است 
که محمدحسین مهدویان به عنوان مشاور کارگردان در آن 
حضور دارد. این فیلم از هفته آینده روی پرده ســینماهای 

سراسر کشور می رود.
جواد عزتی، صابر ابر، گلاره عباسی، پانته آ پناهی ها، ستاره 
پسیانی، عباس جمشیدی فر، مائده طهماسبی، بهزاد خلج، 
رویا تیموریان و ســیامک احصایی بازیگــران اصلی فیلم 
هستند.این فیلم که سال گذشته در چهل و یکمین جشنواره 
فیلم فجر رونمایی شد، توانســت در ١۰ رشته نامزد شود و 

سیمرغ بهترین بازیگر نقش مکمل زن را به دست آورد.

رسول صدرعاملی از »شب« می گوید
کشمکش های انتظامی و شکیبایی در طول فیلمبرداری

رسول صدرعاملی ســه گانه ای درباره امام رضا)ع( ساخته که 
یکی از آنها فیلم »شب« است. این فیلمساز مروری بر خاطرات 
تولید فیلم با حضور عزت الله انتظامی و خسرو شکیبایی داشت 

که موزه سینما آن را منتشر کرده است.
به گزارش همشهری، صدرعاملی با بیان اینکه برای فیلم »شب« 
شروع خیلی خوبی داشته است، گفت: زنده یاد عزت الله انتظامی 
وقتی فیلمنامه نهایی را که با کامبوزیا پرتوی بازنویسی کرده 
بودم خواند، ۳-2نکته داشت که انصافا نکاتش هم درست بود 
که درباره آن صحبت کردم و برطرف شدند. وی با بیان اینکه 
خوشبختانه زنده یاد خسرو شکیبایی هم به سرعت با ما همراه 
شد، افزود: پایان فیلمبرداری نیمه شب در صحن امام رضا)ع( 
شب غریبی بود. یادم می آید خسرو شکیبایی از ما جدا شد و به 
سمت حرم رفت و با امام رضا)ع( راز و نیاز و خداحافظی کرد. 
خسرو در تمام طول فیلمبرداری حال خوبی نداشت و  ۳-2 نفر 
در گروه فیلمبرداری دائم مواظب او بودند. صدرعاملی درباره 
همکاری با عزت الله انتظامی نیز گفت: او سر دیالوگ ها حساس 
بود و من تا جایی کــه در توانم بود رعایت می کردم و ســعی 
می کردم چیزی که او می خواست را انجام بدهم و در این صورت 

مشکلی نداشتیم.
وی با بیان اینکه اتفاق جالب این بود که خسرو و انتظامی دائم با 
هم کشمکش داشتند، بیان داشت: همه می دانیم اقتدار بازیگری 
خسرو شکیبایی در ری اکشــن های بازیگری اش و همچنین 
عکس العمل ها به بازیگر مقابل و سکوت هایش بود؛ تا آنجا که 
در تدوین فیلم آنقدر خسرو خوب بود که حتی در جاهایی که 
انتظامی صحبت می کرد، ما عکس العمل های خسرو را هم نشان 
می دادیم. صدرعاملی با بیان اینکه جمع بسیار خوبی در فیلم 
»شب« داشتیم، خاطرنشان کرد: یادم می آید امین حیایی که 
جایزه بهترین بازیگری را در جشنواره برای »شب« گرفت با جان 
و دل کمک می کرد و مواظب انتظامی و شکیبایی بود تا فضا خوب 
پیش برود. اتفاق عجیب این بود که ما در فصل پاییز و برای ۴۰ 
روز فیلمبرداری رفته بودیم و نخستین لوکیشن ما در ایستگاه 
راه آهن بود. یادم می آید ساعت 5 بعد از ظهر شروع به کارکردن 
در ایستگاه قطار کردیم و وقتی در نیمه شب بیرون آمدیم متوجه 
شدیم که برف همه شهر را پوشانده است و این درحالی بود که 
۶۰ درصد فیلم در فضای خارجی بود. با عزت الله انتظامی به هتل 
برگشتیم و نگذاشتم داخل اتاق برود. به او گفتم نمی توانم منتظر 
بمانم برف بند بیاید؛ چون باید در ۳روز همه فضای خارجی را 
بگیرم. یادش به خیر انتظامی کمی فکر کرد و یک ســاعت بعد 
گفت: من آماده ام و از همان لحظه شروع به فیلمبرداری کردیم.

سینما

پرده اکران

خبر

گردشگری هنری

 »سوران« 
به تلویزیون می آید

سریال »سوران« به کارگردانی سروش محمدزاده 
با پایان ســریال در حال پخــش »گیلدخت« از 

شبکه یک سیما روی آنتن خواهد رفت.
به گزارش همشهری، پخش سریال ١۸ قسمتی 
»سوران« تازه ترین محصول مرکز سریال سوره 
به کارگردانی سروش محمدزاده و تهیه کنندگی 
مجتبی فراورده به شبکه یک ســیما رسید.این 
مجموعــه تلویزیونی بــه زودی و پــس از پایان 
پخش ســریال »گیلدخــت« روی آنتن خواهد 
رفت.»ســوران« کــه اقتباســی آزاد از کتــاب 
»عصرهای کریســکان« نوشــته کیانوش گلزار 
راغب است و قصه عشق، مبارزه و میهن دوستی 
مردم کردســتان را روایت می کنــد، این روزها 
مراحل پس تولید را پشت ســر می گذارد تا آماده 

نمایش شود.

سریال

 وقف ثروت خانوادگی 
در راه دانش

حاج حســین ملک که بــود و چه کرد؟ 
مطابق آنچــه در وبــگاه کتابخانه و موزه 
ملک آمده، حاج حســین ملک، واقف و 
بنیانگذار کتابخانه و مــوزه ملی ملک در 
سال 1۲۵۰خورشیدی در تهران متولد شد. 
خانواده اش اصالتــا تبریزی و مجتهدزاده 
بودند، اما پدربزرگش آقا مهدی به کسوت 
روحانیان درنیامد، بلکــه در جنگ های 
ایران و روس به قشون دولتی پیوست و تا 
درجه سرهنگی پیش رفت. پس از جنگ 
به تجارت روی آورد و از امتیاز دوســتی 
با میــرزا تقی خان امیرنظــام )امیرکبیر 
آینده( برخوردار شد. امیرنظام، پیشکار 
ولیعهد قاجار در آذربایجان بود و هنگامی 
که محمدشاه قاجار از دنیا رفت، 1۰۰هزار 
تومان از آقا مهدی قرض گرفت تا ناصرالدین 
میرزای ولیعهد را از تبریز به تهران بیاورد 
و به تخت بنشاند. آقا مهدی هم به تهران 
آمد و به پاس خدماتش لقب ملک التجاری 
گرفت. بعد از آقامهدی این لقب به فرزندش 
محمدکاظم رسید که مثل پدر وارد تجارت 
شــد و ثروت انبوهی را برای فرزندانش به 
ارث گذاشت. حاج حسین ملک در چنین 
خانواده ای پرورش یافت و در ۲8ســالگی 
در سفری به مشهد همراه پدر فکر تاسیس 
کتابخانه ای بزرگ بــه ذهنش خطور کرد؛ 
کتابخانه ای که ملک از حدود ســال1۲۷8 
خورشیدی فراهم آورد، ابتدا در مشهد بود و 
سپس به خانه پدری او در بازار بین الحرمین 
تهران منتقل شــد. آنگاه در سال1316 
به شــرحی که در بخش وقف نامه خواهد 
آمد، تقدیم به آســتان امام رضا)ع( شد. 
حاج حســین ملک اموال زیادی را وقف 
کتابخانه کرد تا پس از مرگش درآمدی برای 
توسعه کمی و کیفی آن فراهم باشد. وی در 
چهارم مردادماه سال13۵1 خورشیدی در 
1۰1سالگی چشم از جهان فروبست و در حرم 

امام رضا)ع( به خاک سپرده شد.

مکث

در این مراســم، محمد مشــاری، مدیر ســابق مجلات 
همشهری، به عنوان نخستین ســخنران گفت: »این کار 
دســت مریزاد دارد. باید این میراث گرانبها را قدر بنهیم. 
امیدوارم که از این حرکت فرهنگی اســتقبال شایسته ای 
به عمل  آید. متأسفانه از چند ســال پیش تعداد مجلات 
مؤسسه همشــهری از 2۰ مجله به ۸ مجله تقلیل یافت. 
مجلات فرهنگی مؤسسه همشهری یک جریان فرهنگی، 
مؤثر و پرمحتوا و پرمخاطب بود که به دست جوانان جامعه 
شکل گرفت و در بستر دانایی و علم، پرورش یافت و مخاطب 
خودش را پیدا کرد. گرچه تلاطم های زیادی از سال ١۳۹۶ 
مانند گرانی کاغذ تا کنون اتفاق افتاد، اما در عین حال نفوذ 

و کارکرد فضای مجازی هم مزید بر علت شــد که فرصت 
شایســته ای از جامعه مطبوعاتی گرفته شود. در مجموع 
باید بگویم که کاهش و تعطیل شدن مجلات همشهری 
شایســته یک محیط فرهنگی و مؤسسه همشهری نبود. 
سابقه مجلات همشهری نشــان می دهد که تأثیرش بر 
مسائل فرهنگی فراگیر بود. امروز این شمع کم فروغ است، 
اما دوباره روشن شــده و جای تقدیر دارد.  شخصا از آقای 
محســن مهدیان، مدیرعامل مؤسسه همشهری و دانیال 
معمار، سردبیر روزنامه تشکر دارم. امیدوارم که این مسیر 
با همه مشکلاتش طی شود. از اینکه مجله های همشهری 

دوباره روی دکه ها می د رخشند، خوشحالم.«

حراست از میراثی گرانبها

سعید مروتی، سردبیر نشریه 2۴   هم در این مراسم گفت: 
»2۴« از انتهای دهه ۸۰، به سردبیری حسین معززی نیا 
منتشر شد و خیلی زود جایگاهش در نشریه های سینمایی 
تثبیت شد؛ به طوری که خیلی زود کنار ماهنامه فیلم به 
عنوان یکی از نشریات جدی و شاخص سینمایی قرار گرفت. 
وقتی پس از چند سال، معززی نیا از سردبیری مجله کنار 
رفت، حامد شکیبا نیا، سردبیر بعدی هوشمندی به خرج داد 
و دست به ترکیب تیم برنده نزد. آنچه بر نشریات همشهری 
در سال های پس از ۹۶ رفت، دامن 2۴ را هم گرفت. نشریه 
به صورت نامنظم و در مقطعی به شکلی غیرحرفه ای منتشر 
و بعد هم انتشارش متوقف شد. مرداد ماه سال گذشته بعد 

از برگزاری جلساتی با دانیال معمار، مسئولیت سردبیری 
دوره جدید 2۴ را پذیرفتــم. در دور جدید 2۴ با توجه به 
سیاستگذاری مؤسسه همشهری درباره نشریات به صورت 
کتاب مجله تک موضوعی منتشر می شود. با یاری دوستان 
و همکاران عزیزم در داخل مجموعه همشهری و چهره های 
شاخص عرصه سینمایی نویسی مثل جواد طوسی، فریدون 
جیرانی و خسرو دهقان، 2۴ از پاییز سال گذشته به صورت 
منظم منتشر شده است؛ کتاب مجله ای که با موضوع روز 
سر و کار دارد، ولی برای مصرف روز منتشر نمی شود و ما 
امیدواریم جایی در کتابخانه های علاقه مندان سینما باز 

کرده باشد.«

»۲۴«؛ کتاب مجله با موضوع روز، دور مصرف روز 

 جواد عزیزی، سردبیر »ســرنخ« نیز در این مراسم گفت: 
افتخار می کنم از افرادی هستم که از همان ابتدای تولد مجله 
همشهری سرنخ با آن همکاری داشتم. چند ماه پیش از شروع 
انتشار مجله، با حامد فرحبخش )اولین سردبیر همشهری 
سرنخ( راهی میدان انقلاب می شدیم و مجله های خارجی را 
بررسی می کردیم تا به ایده ای برای همشهری  سرنخ که در 
آن زمان تنها مجله حوادث و شگفتی های ایران بود، دست 
پیدا کنیم. این مجله در سال های انتشارش، مخاطبان زیادی 
چه در تهران و چه در شهرستان ها پیدا کرد و در سال های 

گذشته بنا بر دلایلی، انتشار آن دچار مشکلاتی شد. حالا اما 
قرار است در دوره جدید، به صورت کتاب مجله منتشر شود و 
در هر شماره آن به یک موضوع پرداخته شود. وی ادامه داد: 
اینکه یک مجله فقط یک موضوع داشته باشد، هم محدودیت 
ایجاد می کند و هم فرصت. محدودیت از این نظر که پرداختن 
به یک موضوع   در این حجم کاری ســخت خواهد بود، اما 
فرصتی به وجود می آورد که برای نخستین بار در ایران به یک 
موضوع   به صورت کارشناسی، عمیق و جذاب در قالب یک 

کتاب پرداخته شود.

»همشهری سرنخ«؛ کارشناسی عمیق موضوعات حوادثی

امیرمحمد یعقوب پور، ســردبیر تماشــاگر نیز گفت: 
»بازگشت تماشاگر از جام جهانی شروع شد. طرحی را 
با دانیال معمار مطرح کردیم و کار سنگینی هم بود، اما 
سراسر بازخوردش مثبت بود.« مهدی ملک پور، سردبیر 

همشهری آیه نیز در این مراسم گفت: »مجله آیه از یک 
مجله قرآنی به سبک زندگی ایرانی- اسلامی تغییر یافت 
و چند دوره بین سردبیران مختلف، دست به دست شد 

و حالا دور تازه انتشار همشهری آیه آغاز شده است.«

از بازگشت »تماشاگر« تا انتشار مجدد »همشهری آیه«

پس از صحبت های تعدادی از ســردبیران نشریات همشهری، میزگرد احیای نشریات 
مکتوب با حضور حجت الاسلام محمدرضا زائری، محمد قوچانی و دانیال معمار برگزار شد؛ 
میزگردی که در آن به نقش از دست رفته دکه های مطبوعاتی و تلاش برای بازگرداندن 
نشریات به دکه ها و دسترسی مناسب مخاطب به مطبوعات تأکید شد؛ دکه هایی که این 

روزها، بیشتر شبیه سوپرمارکت شده اند تا محلی برای عرضه نشریات.

تولید محتوای جذاب با احترام به سلیقه مخاطب
دانیال معمار که پیش از محمدرضا زائری و محمــد قوچانی صحبت کرد، توضیح داد: 
»معمولا مخاطبان برای کتاب بیشتر پول پرداخت می کنند، اما برای خرید یک مجله 
در قطع مجله، تردید دارند که به فرض ١۰۰هزار تومان پول پرداخت کنند. یکی دیگر از 
دلایلی که ما این مجلات را به شکل کتاب درآوردیم، همین بود.« معمار در فراز دیگری از 
سخنانش افزود: »می گویند مخاطب، رسانه مکتوب را پس زده است. اگر هم مخاطب آن 
را پس زده باز هم می توان براساس سلایق او برایش تولید محتوا کرد. این نقد را بپذیریم 
که سلیقه مخاطب را درنیافتیم. البته برخی هم معتقدند که رسانه مکتوب دست و بالش 
در عرصه تولید محتوا بسته است. من شخصا آزادی یک رسانه را سراب می دانم. چامسکی 
در کتاب »فیلترهای خبری« می نویســد:  برخی معتقدند که آزادی رسانه وجود دارد، 
اما آن خبرنگار BBC هم آنجا با فیلتر قوی روبه روست.« دانیال معمار همچنین گفت: 
»کتاب مجله های ما، از آن جنس کتاب هایی هستند که سرشار از اینفوگرافی و اطلاعات 

و صفحه آرایی چشم نوازند که یکی از رموز موفقیت این نشریه ها بی تردید همین است.

اگر به ضوابط حرفه ای عمل شود، هیچ نشریه ای تعطیل نمی شود
حجت الاسلام محمدرضا زائری نیز گفت: »اینکه نشــریات همشهری در سالروز تولد 
حضرت ثامن الحجج)ع( رونمایی می شود، به فال نیک می گیرم. دوستانمان در مؤسسه 
همشهری آن را احیا کردند. اما از سوی دیگر باید گفت که متأسفانه برخی مدیریت رسانه 
را در دست می گیرند که کارشان آن را به تعطیلی می کشد. البته در این عرصه کسانی مانند 
فریدون صدیقی، یونس شکرخواه و استاد سیدفرید قاسمی باید نظر بدهند. فقط این مهم 
را اشاره کنم که اگر ضوابط حرفه ای وجود داشت، هیچ گاه این نشریات تعطیل نمی شد.«

احیای نشریات کار مهمی است 
محمد قوچانی نیز توضیح داد: »احیای نشریات همشهری کار مهمی است. دعوت دوستان 
همشهری از ما هم معرفت و قدرشناسی انسانی را نشان می دهد. همان طور که آقای مروتی 
در خلال صحبت هایش اشاره کرد که این مجلات در دست ما امانت است و دقیقا همین 
مورد حقیقت دارد. من روزنامه همشهری را هر روز می خرم و به شما تبریک می گویم که 

به لحاظ گرافیکی تغییر کرده اید و مخاطب خاص خودتان را هم دارید.«

میزگرد احیای نشریات مکتوب 
مأموریت: بازگشت به دکه های مطبوعاتی

 بازگشت مجلات 
به مـــؤسســـه  

همشـهری


